
Notulen Algemene ledenvergadering

Datum: 04-06-2015 Voorzitter: Evert van de Beek
Aanvang: 19:30 uur Notulist:
Eindtijd: 21:00 uur Deelnemers: Evert van de Beek,Dolf Bartels,Victor

Hebels,Peter van der Wal,Jeffrey
Fernhout,Joram Hobo

Genodigden: Ieder(e) (jeugd)lid en vrijwilliger van AV
Spirit Lelystad

Naam Aanwezig Reden

1 Opening en vaststelling agenda

Notulen:

Om 19:37 uur opent voorzitter Evert van de Beek de vergadering. Er zijn afmeldingen ontvangen van Gery van
Beek, Bart Bijnens, erelid Berend Doorten, Jaco Langeveld en erelid Ruud Romeijn. De voorzitter kijkt terug op
het afgelopen halfjaar, waarin Elske Warners en Sander zijn gediplomeerd als jeugdtrainers. Sanne van Drunen
,Koosje Velthuis en Chanel Overgauw hebben de Alpe d'Huez lopend en fietsend hebben beklommen in het
kader van AlpedHuzes. Momenteel is het ledental 478, de barrière van 500 komt snel in zicht. Dit aantal brengt de
voorzitter ertoe iedereen te vragen om de baanregels in acht te nemen die op de website vermeld zijn. Ze zullen
na de vakantie ook fysiek in de kantine en de kleedkamers aangebracht worden, zodat leden ze tot zich kunnen
nemen. Op donderdag 25 juni zal de WoonZorg Flevoland-loop worden georganiseerd, waarbij onze vereniging
ondersteuning verleent. Hij roept op om hieraan een vrijwillige bijdrage te leveren. In ruil hiervoor wordt door de
organisatie publicitair gememoreerd dat Spirit ondersteuning biedt. Tevens roept de voorzitter op om de
kantinecommissie te versterken. De groep die het onderwerp 'vrijwilligers' vanuit het beleidsplan gaat behandelen,
zal na de vakantie van start gaan met een programma van de Atletiekunie dat dient te leiden naar een vergroting
van het contingent aan vrijwilligers. Geconstateerd wordt dat vooral de communicatie verbetering behoeft. 

2 Verslag vorige vergadering van 08-12-2014, tekstueel en naar aanleiding van
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Notulen:

Betreffende de drempels (punt 3) kan worden gemeld dat het Sportbedrijf Lelystad de verantwoordelijkheid
afschuift naar de gemeente Lelystad. Het onderwerp blijft onder de aandacht en de gemeente zal erop blijven
worden aangesproken. Betreffende punt 7 wordt gemeld dat de bij de Atletiekunie geen bezwaren zijn ingediend
tegen de voorgenomen wijziging van de kleur groen in zwart van de clubkleding. Er zal nog navraag naar worden
gepleegd of hier alsnog een overgangsperiode voor kan worden ingelast. 

3 Jaarrekening 2014 (zie bijlage)

Notulen:

Penningmeester Dolf Bartels geeft een toelichting op de jaarrekening, waarop de vergadering de jaarrekening
vaststelt. 

4 Verslag kascommissie

Notulen:

De kascontrolecommissie heeft de jaarrekening in orde bevonden. Wel geeft de commissie enkele aanbevelingen
met betrekking tot de geldstromen van de kantine en de Wintercup. Tevens wordt aanbevolen om deelname aan
trainingen te gaan registreren. Het bestuur zal dit beoordelen en waar nodig met nadere voorstellen komen. Er
wordt gesteld dat het vreemd is dat het verslag van de kascommissie wel bij de papieren documenten is gevoegd,
maar niet op de website is gepubliceerd. Jaco Langeveld zal nog een jaar zitting hebben in de kascommissie,
voor Janet Vrieling zal een vervang(st)er worden gezocht.

5 Decharge bestuur

Notulen:

De leden van het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid. 

6 Benoeming nieuw lid kascommissie

Notulen:

Vanuit de vergadering wordt geen gehoor gegeven aan de oproep om de vacante positie te bekleden. Hiervoor
zal iemand zich dienen te melden.
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7 Voorstel tot benoeming nieuw bestuurslid

Joram Hobo heeft zich bereid verklaard het bestuur te versterken

Notulen:

Joram Hobo (11 maanden lid van onze vereniging) heeft gereageerd op een oproep op de website om het
bestuur te versterken. Hij gaat zich onder meer bezighouden met communicatieprocessen. De vergadering
bekrachtigt zijn benoeming.

8 Uitreiking Spiritbokaal

Notulen:

De Spiritbokaal wordt dit jaar uitgereikt aan Theresia de Vries voor haar jarenlange betrokkenheid bij (met name)
financiële vrijwilligerszaken en -taken. 

9 Rondvraag

Notulen:

Ada de Jong meldt dat de wethouder voor sport John van den Heuvel op 14 juni het startschot voor de Lijn in
Waterloop zal lossen. Ze oppert om hem dan aan te spreken over de wens om drempels aan weerszijden van het
toegangshek aan te laten brengen in de weg die leidt naar de hockey- en de duikvereniging. Ron van Weezep
wijst erop dat op de website een mogelijkheid is gecreëerd voor de leden om m.b.v. een inlogcode de eigen
gegevens aan te passen. Hiervoor dient alleen nog een oplossing te worden gevonden om alle (inmiddels: bijna
500) leden per e-mail te berichten over hun eigen, unieke inlogcode. Voorts vraagt RvW op welke wijze het
functioneren van trainer Ruud van der Laan is geëvalueerd. Aansluitend stelt hij de vraag of het zinvol is om met
hem door te gaan. Victor Hebels zal in samenspraak met trainerscoördinator René Ester en hoofdtrainer
baanatletiek Marco van Drunen worden bekeken of de invulling van de positie die Ruud van der Laan momenteel
bekleedt nog voldoet aan de gestelde eisen. Daarbij zal worden bekeken of de positie op een andere wijze kan
worden ingevuld. Uitgangspunt is en blijft dat de functie invulling een duidelijke meerwaarde moet hebben voor
AV Spirit. In de ledenvergadering van december zal op dit onderwerp worden teruggekomen. Gert-Jan de Boer
vraagt namens Jaco Langeveld welke de status is van de beantwoording van de vraag of het kostentechnisch
aantrekkelijk is om het clubgebouw te voorzien van dubbele beglazing. Hierop reageert Victor Hebels dat de
werkgroep 'clubgebouw' van het beleidsplan er druk doende mee is om de kantine en met name de keuken
bouwtechnisch onder de loep te nemen. Brian Slijngard vraagt of hierbij ook de buitenverlichting wordt
meegenomen, hetgeen bevestigend wordt beantwoord. Bart van Gelder vraagt of ook de hoogspringmatten
(deels) vervangen kunnen worden c.q. of er een hoes omheen kan. Marco van Drunen merkt op dat in de
komende periode met ouders van jeugdleden een aantal klusbijeenkomsten zullen worden georganiseerd. Hierbij
wordt opgemerkt dat de actie "NLDoet" hierbij ook iets kan betekenen.
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10 Sluiting

Notulen:

Om 20:59 uur sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen en hij wenst iedereen wel
thuis.
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